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Subject: RE: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO rondom scholen

Received: Tue 2/23/2021 4:07:44 PM

To:

[5.122J)
Cc:

Dames, ga mij nu voorbereiden.

MVG

[5120]

van:[IEEBE.GED) EEE  invws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 14:59

. @ minvws.nl>;

@minvws.nl>;

Onderwerp:
R

RE: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO rondom scholen

Ik heb inmiddels helderheid over de inhoud van het overleg.

Het gaat om de verschillende berichten van van het delen van contactgegevens bij het bron- en contactonderzoek (het bericht

van het RIVM dat ik eerder stuurde).
Het RIVM heeft aangegeven dat de scholen zonder toestemming van ouders gegevens over de leerlingen mogen delen met de

GGD omdat het gaat om een infectiegroep A ziekte, maar AP heeft laten weten dat het niet zo makkelijk is. Daarom heeft OCW

een vergadering ingepland
or L- de PDC-19 sluit als het goed is nu ook aan bij het overleg. Voor stuk zie bijgaande mail maar dat was ook

al bij [Ed terechtgekomen zie ik.

Groet,

BEd

ver:IEEXE(ED)rmcinaag LL
februari 2021 14:20

Onderwerp: RE: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO random scholen

De collega’s bij PDC-19 gaan bij OCW informeren om te bezien waar dit over gaat.
Daar komen ze nog op terug.

Groet,

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 12:42

51 22 (512 4
| BE e120) < minvws.nl>

CC: EAPLL AED. RE
1 @minvws.nl>; " minvws.nl>

Onderwerp: RE: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO rondom scholen

Ja, nog een korte bespiegeling van mijn kant.

-  Testen is iets anders dan BCO.

= Eens dat toestemming nodig is van de ouder voor het testen en daaraan zou men wellicht ook toestemming voor

verwerkingen tbv het bco kunnen koppelen.
- Wel zijn het dan verschillende toestemmingen/doelen, moet er goede informatievoorziening zijn etc.

- Voor ziekenhuizen is er een verplichting in het kader van de veiligheids- en kwaliteitsbewaking. Die wordt in algemene
zin aangenomen ook bij andere infectieziekten is dit de lijn voor Bco.

- Het RIVM hinkt in het persbericht op meerdere gedachten. Scholen hebben een wettelijke zorgplicht en dienen zorg te

dragen voor een veilige (leer)omgeving op school (lijkt in lijn met ziekenhuizen redenering), maar ze verwijzen cok naar

gerechtvaardigd belang. Ook trekken ze het heel algemeen door naar beheerders van bedrijven en instellingen. Dat is

allemaal nog niet uitgezocht en daar valt nog wel eea op af te dingen.
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Ik zou vanmiddag als boodschap meegeven: we gaan dit eenduidig uitzoeken. En passen daarop het persbericht aan.

Volgens mij is er linksom of rechtsom een oplossing te vinden, maar het is wat knullig gepubliceerd als persbericht.

Ik ben benieuwd!

Groeten,

ver:IEEEBEY. (RED) minowsal>

Verzonde sag 23 februari 2021 12:18

Onderwerp: RE: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDG HOR over BCO rondom scholen

Hol IEEE
Ik bedenk me nu dat mogelijk het toestemming vragen van ouders voor het testen van leerlingen ook misschien ook onder het

BCO gebracht wordt.

Ik heb met [JEEZzn team testen contact hierover gehad.
In dat kader is besproken dat de scholen prima toestemmingsformulieren naar de ouders van de leerlingen kunnen sturen. Dat

kan onder het mom van informeren van de ouders. De vraag is hoe ermee omgegaan wordt bij het retourneren van de

toestemmingsformulieren voor het ondergaan van de behandeling. Het is aan de GGD om dit goed in te regelen. Daarbij zijn
verschillende opties:

- Kinderen kunnen het toestemmingsformulier meebrengen naar de behandeling, of
- Eris sprake van een digitaal toestemmingsformulier.

In het geval van een digitaal toestemmingsformulier Het is mogelijk dat de GGD een centrale plaats regelt waar de digitale

toestemming wordt geregistreerd. Dat kan bijvoorbeeld via een centraal e-mailadres bij de GGD. De GGD moet dan zorgdragen
dat de behandelend arts weet dat er toestemming is van de ouders. Als de GGD daar de hulp van de scholen bij in wil roepen

dan zal de GGD de school als verwerker moeten instellen.

OCW wil dat er een ministeriéle regeling gemaakt wordt waarbij er per school een Corona-verantwoordelijke wordt ingesteld die

alles voor de GGD moet regelen (zie bijlage). Wij hebben eerder aangegeven dat we hier geen voorstander van zijn.

Ik heb ook bij mijn contactpersonen bij testen gevraagd of zij hier iets meer van weten.

Groet,

van: [EE BED. (RD) SEES ominvws.ni>
Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 11:44
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Onderwerp: spoedoverleg AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO rondom scholen

5.1.2e

Ik krijg een uitnodiging voor spoedoverleg vandaag om 17:30 met AP-RIVM-OCW-VWS-GGDGHOR over BCO rondom scholen wie

kan mij de laatste stand van de discussie geven?

MVG

Ministerie van VWS

ozo


